
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 28. marts kl. 17.15-19-15 
 
 

Afbud: 
Kim, Laila R, Anika 
 

Medlemmer: 
 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle (skoleleder) 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 
 

Forældrevalgte: 
Laila Kalliomaki Frøslev (formand) 
Tanja Haubro Petersen (næsformand) 
Sarah Due Frost 
Laila Boll Rietbergen 
Abdullah Ahmed Sheikh Hassan 
Kim Krondorf 
Anika Andersen 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR) 
Kim Tank 
 

Elevrepræsentanter: 
Signe Bak Clausen 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 
 

Dagsorden: 

1 
Godkendelse af sidste referat. 
Referat godkendt. 
 

2 
Nyt fra Elevrådet. 



 

 

Gallafesten var rigtig god, måske der kunne være flere fælles aktiviteter, måske et udvalg fra 9. årgang som planlægger 
aktiviteter 
 
Nyt fra ledelsen. 
Vores PLF-agenter er godt i gang, processen beskrevet omkring det videre forløb. Det er meget positivt og det fungerer 
godt. Det er et stort projekt, og det er mange ressourcer, der bliver brugt på det, så det er vigtigt at det har en effekt. 
Affaldssortering bliver snart sat i gang, alle klasser får eget sorteringssystem i klassen. Der er opsat nye containere. Det 
er godt med den klimadagsorden der er. 
Indsats omkring elevfravær og skolefravær har været på afdelingsmøder i dag. Procedure beskrevet omkring 
underretning og handleplaner. Det er vigtigt at opdage tegn på fravær tidligt.  
Modtageklasserne er begyndt at udsluse elever til distrikt skolerne, og vi skal både sende elever ud på andre skoler og 
modtage elever. Alle elever skal være sluset ud til sommerferien. Vi forventer ikke at skulle have modtageklasser næste 
år. 
Skolebestyrelsen skal tage beslutning om vi skal fortsætte med nuværende fotoløsning fra Vision. Skolebestyrelsen 
anbefaler at skolen afprøver nyt firma med tilsvarende priser. 
 
Budget: Der er store besparelser. Skolens budget er reduceret med to mio. kr. Vi forventer, at vi får flere elever, end vi 
har budgetteret med i Fønix. Vi skal åbne en klasse mere i Fønix. Vi skal modtage en lærer og to pædagoger fra 
forflyttelsesrunden. I almendelen skal vi kigge på hvordan vi udnytter vores tovoksen ressourcer i almendelen. I almen 
siger vi farvel til tre 9.klasser og goddag til to 0.klasser. På 5.årgang går vi fra tre klasser til to 6.klasser. Selvom det er 
kedelige nyheder at vi skal spare, så kunne det have været værre, da vi ikke skal sende medarbejdere i forflyttelser. Vi er 
meget godt dækket ind i forhold til vores undervisningsportaler, der kommer vi til at gå fra to til en.  

3 
Nyt fra formanden.  
Dato for kontaktforældre er godkendt, den 22.maj 2023 

4 
Princip for skolerejser, nyrevideret beskrivelse af princippet præsenteret, tilrettet og vedtaget.   

5 
Princip for kontaktforældre er udskudt til næste gang 
 

6 
Bestyrelsens bidrag til nyhedsbrevet Ultimo.  
 
7 Velfærdens fundament orientering. 

Evt. 
Kontaktudvalget, hvilke forventninger er der til de deltagende 
 

Punkter til kommende møder: 
Principper 
Mobiltelefoner 
Antimobbestrategi 
Tidlig indsats digital dannelse 
Forældremobilisering 
Forældremøder, nytænkning 
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